
Protokół Nr 59/2020 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 12 sierpnia 2020 r. 
 

W posiedzeniu Zarządu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta – Paweł 
Przybyłek, Członkowie Zarządu: Lech Brzozowski, Krzysztof Zdziarski, Mateusz Budka, Skarbnik 
Powiatu – Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – Elżbieta Bieniek, Przewodniczący Rady Powiatu – 
Andrzej Bróździński, Dyrektor ZOZ – Anna Osłowska, Z-ca Dyrektora ZOZ - Agnieszka 
Malinowska, główna księgowa – Iwona Dwórznik,  Inspektor w Powiatowym Zarządzie Dróg - 
Małgorzata Kaszubowska, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – 
Iwona Urbanowicz, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego 
– Jolanta Tymińska.  

Obrady otworzył i poprowadził Starosta – Marcin Paliński.  
 
Porządek obrad: 

I. Zespół Opieki Zdrowotnej: 
1. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej 
w Nidzicy za rok 2019, 

2) wyrażenia zgody w sprawie zbycia aktywów trwałych Zespołu Opieki Zdrowotnej 
w Nidzicy, 

3) zmiany Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, 
4) oceny ekonomiczno-finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 

II.  Powiatowy Zarząd Dróg: 
1. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii dróg powiatowych nr 3014N ul. 

Kolejowa w m. Ostróda oraz nr 3054N Plac Tysiąclecia PP w m. Ostróda i zaliczenia 
ich do zasobu dróg gminnych. 

III. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 
1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego w Nidzicy. 
2. Omówienie protokołu z czynności kontrolno-rozpoznawczych w Powiatowym 

Zarządzie Dróg. 
IV.  Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 
VIII/57/2011 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 28 czerwca 2011r. w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie nieruchomości przez Powiat Nidzicki. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu 
Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących im. Stanisława Staszica w Nidzicy. 

3. Udzielenie pełnomocnictwa Prezesowi Zarządu Stowarzyszenia Wspierania Inicjatyw 
Gospodarczych DELTA PARTNER. 

4. Sprawy różne. 
V. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 58/201/2020 Zarządu Powiatu w 
Nidzicy z dnia 23 lipca 2020 r. w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do dokonywania 
czynności z zakresu prowadzenia mediacji i zawarcia ugody w imieniu i na rzecz 
Powiatu Nidzickiego. 

2. Informacje związane z gospodarowaniem nieruchomościami powiatowymi. 
VI. Wydział Finansowy: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2020. 
2. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2020, 



2) zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych w przedmiocie budżetu 

obywatelskiego Powiatu Nidzickiego. 

Ad. I.1.1) 
p. Iwona Dwórznik przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia 

rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy za rok 2019. 
Rok 2019 zakończony został dodatnim wynikiem finansowym – kwota 26.441,45 zł. 

Przychody ogółem w roku 2019 wyniosły 24.600.576,52 zł. Niezmiennie głównym źródłem 
przychodów są przychody w ramach kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia i wyniosły 
21.630.886,60 zł (87%). Pozostałe przychody ze sprzedaży św. medycznych wyniosły 1.287.149,63 
zł. Przychody ze sprzedaży leków w Aptece Ogólnodostępnej to kwota 1.141.244,80 zł.                             
Przychody ze sprzedaży świadczeń niemedycznych, m.in. z dzierżawy pomieszczeń, pośrednictwa 
w utylizacji, ksero dokumentacji medycznej wyniosły  541.395,41 zł 

Koszty ogółem w 2019r. wyniosły 24.574.135,07 zł. Główną pozycją kosztów są 
wynagrodzenia pracownicze wraz z pochodnymi od wynagrodzeń i wyniosły ogółem 18.620.347,03 
zł (76%), w tym kontrakty lekarskie i pielęgniarskie kwota 8.884.126,41 zł. Realizując zadania 
statutowe poniesione zostały również koszty na: leki, materiały jednorazowego użytku, materiały 
do badań diagnostycznych - kwota łącznie 1.719.273,13 zł, media: gaz, woda, energia-  kwota 533. 
607,86 zł, wyżywienie pacjentów to kwota 581.605,79 zł, koszt amortyzacji wyniósł 896.817,94 zł. 
Naprawy, remonty, konserwacje to koszt 182.346,56 zł, ubezpieczenia to kwota 120.165,17 zł oraz 
paliwo - kwota 120.662,24 zł. 

Na 31.12.2019r. ZOZ posiadał zobowiązanie długoterminowe z tytułu kredytu 
inwestycyjnego -  kwota 1.333.060,31 zł. 

Należności na 31.12.2019r. to kwota ogółem 1.871.382,01 zł, w tym należności wymagalne - 
kwota 12.152,09 zł, na które składają się gospodarstwa domowe – głównie są to pacjenci 
nieubezpieczeni. 

Stan środków pieniężnych na 31.12.2019r. to kwota 559.086,60 zł. 
Na 31.12.2019r. ZOZ posiadał płynność finansową – aby utrzymać odpowiednią wartość 

płynnych środków pieniężnych jako zabezpieczenie płynności finansowej ZOZ posiada również 
kredyt obrotowy w odnawialnej linii kredytowej z limitem o wartości 1.000.000,00 zł – ZOZ 
wystąpił z wnioskiem o przedłużenie umowy, która upływa 23.08.2020r. oraz o zwiększenie limitu 
do 1.500.000,00 zł. 

Sprawozdanie finansowe za 2019r. zostało zbadane i według opinii biegłego rewidenta 
przedstawia rzetelny obraz sytuacji majątkowej i finansowej ZOZ, jest zgodne co do formy i treści 
z obowiązującymi przepisami oraz zostało sporządzone na podstawie prawidłowo prowadzonych 
ksiąg rachunkowych, zgodnie z Ustawą o rachunkowości. 

 
p. I. Dwórznik dodała, że jeżeli chodzi o plan finansowy na 2020r., to zaplanowano pokrycie 

w całości poniesionych kosztów osiągniętymi przychodami. 
• Przychody zaplanowano na podstawie zawartych umów z NFZ, uwzględniono 

zmniejszenie przychodów z apteki w związku z planowanym zamknięciem działalności w 2020r., 
uwzględniono również zmniejszenie przychodów ze sprzedaży ciepła w związku z rozwiązaniem 
umowy z Komendą Wojewódzką Policji, pozostałe przychody zaplanowano na podstawie 
wykonania za 2019r. 

• Koszty zaplanowano na podstawie wykonania za 2019r. Planując koszt amortyzacji 
uwzględniono zakup nowego sprzętu, a także uwzględniono użytkowanie wieczyste, koszt odpisu 
na ZFŚS naliczony został zgodnie z obowiązującymi przepisami na 2020r., koszt podatku od 
nieruchomości naliczony został wg obowiązujących stawek na 2020r. 

Pytań i uwag nie było. 
Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawiony projekt uchwały. 
 

Ad. I.1.2) 



p. Agnieszka Malinowska omówiła projektu chwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 
zgody w sprawie zbycia aktywów trwałych  Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, dotyczący 
samochodu specjalnego sanitarnego marki Peugeot Boxer z 2007 r., który jest wyeksploatowany 
technicznie, nie spełnia wymogów w zakresie realizacji transportów medycznych, a jego naprawa 
jest ekonomicznie nieuzasadniona. 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. I.1.3) 
p. Agnieszka Malinowska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 

Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. Zmiana polega na dostosowaniu nazewnictwa 
komórki realizującej transport sanitarny do obowiązujących przepisów prawa poprzez zmianę 
nazwy komórki  z „zespół transportu medycznego” na „zespół transportu sanitarnego” oraz 
rejestracji dodatkowej komórki transportu sanitarnego poprzez wydzielenie transportu 
medycznego realizującego świadczenia w ramach świadczeń podstawowej opieki zdrowotnej. 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. I.1.4) 
p. I. Dwórznik omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny ekonomiczno-

finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. Zaznaczyła, że raport z oceny sytuacji 
ekonomiczno-finansowej został opracowany zgodnie z ustawą o działalności leczniczej                                  
i przedstawia kondycję ZOZ w 2019r. w czterech obszarach finansowych: zyskowności, płynności, 
efektywności i zadłużenia. Wszystkie te wskaźniki znalazły się na optymalnym poziomie                                  
i przedstawiają stabilną sytuację finansową ZOZ w 2019r. Wskaźniki zyskowności uzyskały wartość 
dodatnią w związku z dodatnim wynikiem finansowym. Na 31.12.2019r. ZOZ posiadał płynność 
finansową - wskaźniki płynności finansowej na optymalnym poziomie (ich wartość  wyższa, niż 
zakładano – zachowana została zasada ostrożności – uniknięto sytuacji, które mogłyby mieć wpływ 
na pogorszenie płynności – zabezpieczeniem płynności finansowej jest kredyt obrotowy – ZOZ 
na 31.12.2019r. nie posiadał zobowiązań wymagalnych. Wskaźniki efektywności oraz zadłużenia 
wskazują na zdolność ZOZ do regulowania zobowiązań oraz pokazują, że ZOZ w nieznacznym 
stopniu finansuje aktywa kapitałami obcymi. 

W prognozowanych latach 2020-2022 zaplanowano pokrycie w całości poniesionych 
kosztów osiągniętymi przychodami – zaplanowano wskaźniki na optymalnym poziomie 
uwzględniając realizację inwestycji z perspektywą uzyskania nowych kontraktów. 

Uwag odnośnie projektu uchwały nie było. 
Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawiony projekt uchwały. 
 
Starosta Marcin Paliński poprosił o informację na temat rozbudowy szpitala. 
p. Anna Osłowska poinformowała, że inwestycja jest na etapie wykończeniowym, tj. 

montowania wyposażenia, drzwi wewnętrznych, instalacji. Oczekują na przyłączenie prądu. 
Dodała, że ZOZ przygotowuje się do zakupu drobnego sprzętu medycznego i mebli. Część 
odbywa się z dotacji Wojewody, część z Programu, a część z dotacji powiatu i wniosku do RPO. 
Przygotowywane są zamówienia, wyceny. Ponadto ZOZ zmaga się z covidem. Działa cały czas 
obszar B, przez który będzie musiał przechodzić pacjent. Dyrektor zaznaczyła, że dodatni jest 
również wynik finansowy na czerwiec br. p. Osłowska prosiła o wsparcie wniosku o dotację, o 
pozyskanie środków na wyposażenie.  

Starosta Marcin Paliński odpowiedział, że wniosek na 4.700.000 zł przeszedł ocenę 
formalną i merytoryczną. Przesłany został do Warszawy. Uważa, że należy być dobrej myśli. Jak 
będą informacje, to będzie się nimi dzielić.  

p. Lech Brzozowski zapytał, czy będzie funkcjonowała apteka w Przychodni. 



p. Anna Osłowska odpowiedziała, że będą ogłoszenia na wynajem pomieszczeń. Apteki 
nikt nie chciał. Dział farmacji szpitalnej zostaje w części pomieszczeń, a część idzie do 
zagospodarowania. 

p. Lech Brzozowski wspomniał, że kiedyś dopilnowane zostało, żeby powstał zjazd do 
Ośrodka Zdrowia. Należałoby pomyśleć o zagospodarowaniu terenu wokół Przychodni. Środki 
może udałoby się pozyskać na ten cel. Ponadto na dole przychodni łazienki dla pacjentów są w 
fatalnym stanie. Również należałoby w tej kwestii podjąć działania, przygotować projekt. Budynek 
jest w środku miasta i trzeba o niego zadbać. W związku z powyższym p. L. Brzozowski 
wnioskował, żeby zabezpieczyć środki w budżecie powiatu na wykonanie projektu, żeby otworzyć 
drogę do działania. 

Powyższy wniosek p. Brzozowskiego został przyjęty jednogłośnie. 
Więcej pytań do dyrekcji ZOZ nie było.  
 
Panie Anna Osłowska, Agnieszka Malinowska, Iwona Dwórznik opuściły salę obrad, a dołączyła p. 

Małgorzata Kaszubowska. 
 
Ad. II.1. 
p. M.Kaszubowska omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie pozbawienia 

kategorii dróg powiatowych nr 3014N ul. Kolejowa w m. Ostróda oraz nr 3054N Plac Tysiąclecia 
PP w m. Ostróda i zaliczenia ich do zasobu dróg gminnych. 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 59/204/2020 w powyższej sprawie. Stanowi 

ona załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto M. Kaszubowska przedstawiła zestawienie wniosków na kwotę 25 mln zł 

przygotowanych do Funduszu Dróg Samorządowych. Obejmują one drogi: 
1) Napiwoda-Czarny Piec , 
2) Szkotowo- do drogi wojewódzkiej 538, 
3) odcinek  w m. Kanigowo, 
4) ul. Kolejowa, 
5) Nowa Wieś Wielka – Bielawy, 
6) Janowo- Stara Wieś – do granicy województwa . 

 
Starosta Marcin Paliński poinformował, że rozmawiał z Burmistrzem Nidzicy na temat 

doprowadzenia ciepła do ul. Wyborskiej. Ponadto na najbliższej sesji gminnej mają zostać 
wprowadzone cztery oczekiwane dokumentacje. Zwrócił się do p. Kaszubowskiej z poleceniem, 
żeby PZD odcinek ul. Kolejowej (od zakładu „Mewa” do m. Piątki) zaprojektował z 
odwodnieniem, w miarę jak najszybciej i przygotował kosztorys. 

Starosta Marcin Paliński na prośbę przewodniczącego Komisji Oświaty polecił również 
Powiatowemu Zarządowi Dróg przygotowanie planu koszenia poboczy oraz wykazu potrzeb 
sprzętowych. Zaznaczył także, że coraz więcej mieszkańców zgłasza problem porysowanych lamp 
na ul. Kościuszki. Prosił o dopilnowanie tej sprawy. Dodał, że w sprawie rurociągu droga do 
postępowania sądowego nie została wstrzymana.  

p. M. Kaszubowska zaznaczyła, że 240 m jest całego rurociągu do wylotu. 
 

M.Kaszubowska opuściła salę obrad. 
 
 
 
 
 



Ad. III.1. 
p. Elżbieta Bieniek omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany 

Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Nidzicy, dotyczący bieżącej aktualizacji 
zadań Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska polegający na dodaniu zadania prowadzenia 
rejestracji jachtów i obiektów pływających. 

Pytań i uwag nie było. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 59/205/2020 w powyższej sprawie. Stanowi 

ona załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. III.2. 

p. Elżbieta Bieniek omówiła protokół ustaleń z czynności kontrolno-rozpoznawczych  
przeprowadzonych przez Komendę Powiatową PSP w Nidzicy w Powiatowym Zarządzie Dróg w 
dniu 21 lipca br. w zakresie przestrzegania przepisów przeciwpożarowych; możliwości i warunków 
prowadzenia działań ratowniczych przez jednostki ochrony przeciwpożarowej; miejscowych 
zagrożeń; postepowanie z substancjami kontrolowanymi, nowymi substancjami i fluorowanymi 
gazami cieplarnianymi wykorzystywanymi w ochronie przeciwpożarowej, a także systemami 
ochrony oraz gaśnicami zawierającymi substancje kontrolowane, nowe substancje i fluorowane 
gazy cieplarniane.  

Nieprawidłowości nie stwierdzono. 
 

Do posiedzenia dołączyła p. Jolanta Tymińska. 
 
Ad. IV.1. 
p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 

Nr VIII/57/2011 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 28 czerwca 2011r. w sprawie wyrażenia zgody 
na nabycie nieruchomości przez Powiat Nidzicki. 

p. Tymińska wyjaśniła, że w związku z realizacją projektu  „Przebudowa dróg powiatowych 
na odcinku Lipowo Kurkowskie-Łyna- Nidzica: Nr 1528N w lokalizacji od km 11+756,00 do km 
20+029,61, Nr 1264N w lokalizacji od km 25+741,00 do km 26+146,17” wszyscy właściciele 
nieruchomości, na terenie których realizowana była inwestycja drogowa, złożyli oświadczenie, że 
wyrażają zgodę na realizację projektu na działce stanowiącej ich własność. Jednocześnie 
zobowiązali się do zbycia gruntu niezbędnego do realizacji projektu na rzecz Powiatu po dokonaniu 
podziału i określeniu wartości nieruchomości. Podziały gruntów zostały dokonane, Rada Powiatu 
w Nidzicy podjęta stosowne uchwały. Pokrycie kosztów nabycia nieruchomości miało nastąpić ze 
środków zaplanowanych w budżecie Powiatu Nidzickiego na realizację projektu „Przebudowa dróg 
powiatowych na odcinku Lipowo Kurkowskie – Łyna – Nidzica: Nr 1528N w lokalizacji od km 
11+756,00 do km 20+029,61, Nr 1264N w lokalizacji od km 25+741,00 do km 26+146,17”.  
Nabycie gruntów stanowiło koszty niekwalifikowalne projektu. Przed finalizacją transakcji okazało 
się, że jeden z właścicieli nieruchomości zaciągnął kredyt, którego zabezpieczenie stanowiła między 
innymi działka w ciągu w/w drogi.  

W miesiącu czerwcu 2020 r. tenże właściciel złożył oświadczenie, że kredyt, którego 
zabezpieczeniem była działka, został spłacony i prosi o uruchomienie procedury przejęcia działki 
w obrębie  Łyna. Ponieważ realizacja w/w projektu została zakończona, niezbędne jest podjęcie 
niniejszej uchwały, gdyż sfinansowanie zakupu gruntów może nastąpić tylko ze środków własnych 
Powiatu Nidzickiego.  

p. Andrzej Bróździński zapytał, jaki jest koszt działki. 
p. Jolanta Tymińska podała, że 8,5 tys. zł. 
p. Renata Mróz dodała, że doliczając koszty sporządzenia Aktu Notarialnego, może to być 

kwota ok. 11 tys. zł. 
p. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że po zakupie tej ostatniej nieruchomości wszystkie sprawy 

związane z tą inwestycją zostaną już zakończone. 



Uwag odnośnie projektu uchwały nie było. Zarząd zaopiniował go jednogłośnie 
pozytywnie. 

 
Ad. IV.2. 
p. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że w nawiązaniu do wcześniejszej decyzji Zarządu o 

przedłużeniu powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i 
Ogólnokształcących w Nidzicy p. Dariuszowi Wółkiewiczowi, przygotowała uchwałę o 
powierzeniu stanowiska od dnia 1 września 2020 r. na rok czasu. 

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 59/206/2020 w powyższej 
sprawie. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. IV.3. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek o udzielenie pełnomocnictwa Prezesowi 

Zarządu Stowarzyszenia Wspierania Inicjatyw Gospodarczych DELTA PARTNER z siedzibą w 
Cieszynie, ul. Zamkowa 3a/1, 43-400 Cieszyn, do prowadzenia postępowania przed Regionalną 
Dyrekcją Ochrony Środowiska w Olsztynie oraz przed Olsztyńskim Państwowym Wojewódzkim 
Inspektorem Sanitarnym w zakresie uczestnictwa w procedurze Strategicznej Oceny 
Oddziaływania na środowisko oraz uzyskania stosownych opinii i uzgodnień dla projektu 
dokumentu pn.: „Strategia Rozwoju Obszaru Funkcjonalnego Południowe Mazury 2030/OF 
Południowe Mazury 2030/ dla obszarów Powiatu Szczycieńskiego, Działdowskiego, Nidzickiego 
i Piskiego”. Pełnomocnictwo obejmuje, w szczególności umocowanie do składania pism, 
oświadczeń i wszelkich wyjaśnień w trakcie postępowania w ramach Strategicznej oceny 
oddziaływania na środowisko wyżej wskazanego projektu dokumentu. 

Zarząd jednogłośnie udzielił stosownego pełnomocnictwa. 
 
Ad. IV.4. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła następujące informacje: 
1) wysłała radnym link z prośbą o wskazywanie obszarów projektowych do Strategii 

przygotowywanej przez wykonawcę. Po przygotowaniu dokumentu odbędzie się spotkanie z 
radnymi w celu omówienia Strategii.  

2) wpłynęła zgoda MON na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego 
3) nabór do szkół: ZSZiO – 154 osoby, ZSO - 73 osoby, ZSRiO – 16 osób. Dodała, że 

nabory jeszcze trwają. 
4) wyniki maturalne: Powiat Nidzicki ma najwyższą zdawalność w województwie 

warmińsko-mazurskim - 75%, przy czym średnia krajowa to 74%. 
 
p. Lech Brzozowski zapytał, czy w Strategii będą wpisane wcześniejsze inwestycje. Chodzi 

o to, żeby nie zapomnieć o obwodnicy.  
p. Jolanta Tymińska odpowiedziała, że im więcej osób poprze obwodnicę, tym projekt 

będzie wyżej w rankingu. 
p. Andrzej Bróździński proponował jeszcze raz wysłać linka radnym. 
p. Lech Brzozowski zapytał, czy to jest w tej ankiecie. Zrozumiał, że trzeba zaznaczyć ten 

obszar. 
p. Jolanta Tymińska odpowiedziała, że trzeba to wpisać w inwestycji drogowej. Ankietę 

można jeszcze raz wysłać. Chodziło o wskazanie konkretnych projektów. Każdy może zgłosić 
zadanie. Gminy tez dostały informację, również organizacje pozarządowe, radni. Zamieszczono 
również link na FB.  

p. Andrzej Bróździński proponował przypomnieć o tym radnym na każdej komisji. 
p. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że termin jest do 18 sierpnia br. 
 
p. Jolanta Tymińska opuściła salę obrad. Do posiedzenia dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 



Ad. V.1. 
p. Iwona Urbanowicz omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany 

uchwały Nr 58/201/2020 Zarządu Powiatu w Nidzicy z dnia 23 lipca 2020 r. w sprawie udzielenia 
pełnomocnictwa do dokonywania czynności z zakresu prowadzenia mediacji i zawarcia ugody w 
imieniu i na rzecz Powiatu Nidzickiego, w którym w miejsce członka Zarządu Krzysztofa 
Zdziarskiego wpisano Iwonę Urbanowicz - Geodetę Powiatowego. Dodała, że w międzyczasie 
uznano, iż dobrze byłoby, żeby w mediacjach uczestniczyła osoba merytorycznie znająca sprawę i 
zaproponowano jej osobę. Do mediacji wystarczy już wówczas wyznaczyć jednego członka 
Zarządu. 

p. Krzysztof Zdziarski zaproponował Starostę Marcina Palińskiego. 
Starosta Marcin Paliński odpowiedział, że wybiera się na urlop i zaproponował 

Wicestarostę Pawła Przybyłka.  
p. Iwona Urbanowicz wyjaśniła, że w miejsce Starosty Marcina Palińskiego oraz p. 

Krzysztofa Zdziarskiego wpisana zostanie jedna osoba - Iwona Urbanowicz, ponieważ Pan 
Wicestarosta ma uprawnienia do dokonywania czynności wynikające z ustawy o samorządzie 
powiatowym.  

Uwag i pytań nie było. Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 59/207/2020                             
w powyższej sprawie. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. V.2. 
p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że wpłynęła wycena nieruchomości, które zostały 

przejęte pod rozbudowę drogi wojewódzkiej w Muszakach (2 działki o pow. 378 m2 – wartość 
50.583 zł) odszkodowanie zostało powiększone o 5%. Przekazała tę informację również do PZD. 
Dodała, że gdy przekazywała informacje odnośnie nieruchomości w Jagarzewie, PZD nie miał 
żadnych uwag.    

Ponadto przekazała członkom Zarządu informacje o: 
 - wydaniu pozwolenia na budowę budynku mieszkalnego w Nidzicy w obrębie nr 1, w 

ramach którego budowany będzie zjazd z drogi powiatowej, 
- budowane będą dwa zjazdy z drogi powiatowej  w Szerokopasiu prowadzące do dwóch 

elektrowni wiatrowych. 
Informacje te również zostały przekazane do Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy, 

ponieważ jednostka ta jest stroną postępowania. 
 
p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad. 
 
Ad. VI.1. 
p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w 

budżecie powiatu na rok 2020 zawierający: 
1) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 216/2020 z dnia 30 lipca 2020 r. 

zwiększającą plan dotacji celowej w rozdziale 85504 § 2057 o kwotę 121.254 zł z przeznaczeniem 
na realizację projektu pn. „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie epidemii 
COVID-19” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój na lata 2014-2020 w 
ramach Działania 2.8 Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku lokalnym: 
Ułatwienie dostępu do przystępnych cenowo, trwałych oraz wysokiej jakości usług, w tym opieki 
zdrowotnej i usług socjalnych świadczonych w interesie ogólnym współfinansowanego z 
Europejskiego Funduszu Społecznego. 

Zarząd jednogłośnie dokonał zwiększenia planu dochodów zgodnie z powyższą decyzją, 
jak również zwiększenia planu wydatków w tym samym rozdziale w § 4217; 

2) wniosek Starostwa Powiatowego o przesunięcie kwoty 3.270 zł  w ramach rozdziału 
71012, tj. zmniejszenie § 4300, a zwiększenie § 4210, w związku z koniecznością zakupu licencji 



EWMAPA 13 FB do oprogramowania do prowadzenia państwowego zasobu geodezyjnego i 
kartograficznego. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
3) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 215/2020 z dnia 30 lipca 2020 r. 

zwiększającą plan dotacji celowej w rozdziale 85504 § 2059 o kwotę 22.617 zł z przeznaczeniem 
na realizację projektu pn. „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie epidemii 
COVID-19” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój na lata 2014-2020 w 
ramach Działania 2.8 Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku lokalnym: 
Ułatwienie dostępu do przystępnych cenowo, trwałych oraz wysokiej jakości usług, w tym opieki 
zdrowotnej i usług socjalnych świadczonych w interesie ogólnym współfinansowanego z 
Europejskiego Funduszu Społecznego. 

Zarząd jednogłośnie dokonał zwiększenia planu dochodów zgodnie z powyższą decyzją, 
jak również zwiększenia planu wydatków w tym samym rozdziale w § 4219; 

4) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 207/2020 z dnia 23 lipca 2020 r. 
zwiększającą plan dotacji celowej w rozdziale 85218 § 2130 o kwotę 2.872 zł z przeznaczeniem na 
wypłatę dodatku w wysokości 250 zł miesięcznie na pracownika socjalnego zatrudnionego w 
pełnym wymiarze czasu pracy, realizującego pracę socjalną w środowisku w roku 2020. 

Zarząd jednogłośnie dokonał zwiększenia planu dochodów zgodnie z powyższą decyzją, 
jak również zwiększenia planu wydatków w tym samym rozdziale w § 4010; 

5) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 214/2020 z dnia 29 lipca 2020 r. 
zwiększającą plan dotacji celowej w rozdziale 71015 § 2110 o kwotę 4.703 zł z przeznaczeniem na 
dofinansowanie Powiatowych Inspektoratów Nadzoru Budowlanego na zwiększenie wynagrodzeń 
na 12 miesięcy 2020 r. 

Zarząd jednogłośnie dokonał zwiększenia planu dochodów zgodnie z powyższą decyzją, 
jak również zwiększenia planu wydatków w tym samym rozdziale w: § 4020 o kwotę 3.903 zł oraz 
w § 4120 o kwotę 800 zł; 

6) wniosek Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących o przesunięcie kwoty 
8.303,55 zł w ramach rozdziału 80195, tj. zmniejszenie planu wydatków w § 4307, a zwiększenie 
planu wydatków w § 4309. Jest to zmiana w obrębie projektu współfinansowanego z EFS w ramach 
RPO Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020. Przesunięcie środków dotyczy 
uzupełnienia kosztu własnego na udostępnianie pomieszczeń na przeprowadzenie dodatkowych 
kursów i warsztatów – II edycja. 

7) wniosek Powiatowego Zarządu Dróg o zmniejszenie planu wydatków w związku z nie 
realizowaniem w bieżącym roku zadań: remont drogi powiatowej Nr 1603N Czarny Piec – 
Napiwoda oraz remont drogi powiatowej Nr 1589N na odcinku Piątki – Olszewo. 

Zarząd dokonał zmniejszenia planu dochodów w rozdziale 60014 § 2710 o kwotę  
506.825,73 zł (dotacja Gminy Nidzica), w rozdziale 60018 § 2170 o kwotę 2.365.186,73 zł (środki 
Funduszu Dróg Samorządowych), jak również zmniejszenia planu wydatków w rozdziale 60014 § 
4270 o kwotę 2.872.012,46 zł. 

 
Wszystkie powyższe zmiany zostały ujęte w uchwale Nr 59/208/2020 w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na rok 2020, która została podjęta jednogłośnie. Stanowi ona 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. VI.2.1) 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na rok 2020, w którym : 
1. Na wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy przesuwa się środki w kwocie 11 000,00 

zł w ramach rozdziału 70005 z § 4300 na § 6060. Powyższa zmiana związana jest z koniecznością 
zapłacenia ceny za nieruchomość, którą Powiat Nidzicki zamierza nabyć w drodze umowy od 



osoby fizycznej.  W związku z powyższym wprowadza się zadanie inwestycyjne pn. ”Zakup 
nieruchomości położonej w Łynie oznaczonej jako działka nr 99/1”.  

2. W związku koniecznością dokonania opłat z tytułu rejestracji obligacji oraz odnowienia 
kodu LEI zwiększa się plan wydatków budżetowych w kwocie 18 000,00 w rozdziale 75702 § 8090. 
Środki planuje się zabezpieczyć z rezerwy ogólnej (75818 § 4810). 

3. Na wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Nidzicy zwiększa się plan 
wydatków budżetowych w kwocie 5 262,00 zł w ramach rozdziału 80102, w tym: § 4210 – 4 062,00 
zł, § 4170 – 1 200,00 zł. Powyższe zmiany związane są z koniecznością wymiany paneli w dwóch 
klasach lekcyjnych, których stan uległ pogorszeniu (są powycierane, pokazały się szpary i dziury). 

4. W związku ze zwiększeniem przez Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej środków 
Funduszu Pracy z przeznaczeniem na finansowanie w 2020 r. kosztów nagród i składek na 
ubezpieczenia społeczne od nagród wypłaconych pracownikom Powiatowego Urzędu Pracy w 
Nidzicy, zwiększa się plan dochodów budżetowych w rozdziale 85333 § 2690 o kwotę 17 800,00 
zł oraz plan wydatków budżetowych w rozdziale 85333 § 4010 – 15 200,68 zł, § 4110 -  2 599,32 
zł.    

5. Na wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy zwiększa się plan wydatków w rozdziale 
75495 § 6170 w kwocie 100 000,00 zł z przeznaczeniem na fundusz wsparcia dla Komendy 
Powiatowej Policji w Nidzicy na zadanie pn. „Remont budynku Komendy Powiatowej Policji w 
Nidzicy – opracowanie dokumentacji projektowej”. 

6. Na wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy wprowadza się zadanie inwestycyjne pn. 
„Zagospodarowanie przestrzeni wokół budynku Starostwa Powiatowego w Nidzicy wraz z 
dostosowaniem budynku do potrzeb osób niepełnosprawnych – opracowanie dokumentacji 
projektowej” w kwocie 50 000,00 zł (75020 § 6050). W ramach zadania wykonana zostanie 
kompletna dokumentacja projektowo-kosztorysowa montażu windy zewnętrznej dla osób 
niepełnosprawnych oraz zagospodarowania działki nr 8/4 w obrębie nr 5 m. Nidzica, uzyskanie 
pozwolenie na budowę oraz pełnienie nadzoru autorskiego. Obecnie budynek Starostwa nie jest 
przystosowany do potrzeb osób niepełnosprawnych i starszych, dla których wejście do budynku 
jest dużym problemem. Budowa windy wiąże się z koniecznością dostosowania terenu wokół 
budynku, w szczególności parkingu i ciągów komunikacyjnych.  

7. Na wniosek Zespołu Szkół Zawodowych w Nidzicy przesuwa się środki w kwocie 1 
864,84 zł w ramach rozdziału 80195, tj. zmniejsza się § 3027 – 226,67 zł; § 3029 – 13,33 zł, § 4307 
– 1 534,57 zł; § 4309 – 90,27 zł, a zwiększa się § 4017 – 1 283,61 zł, § 4019 – 75,51 zł, § 4117 – 
219,51 zł; § 4119 – 12,91 zł; § 4127 – 31,45 zł; § 4129 – 1,85 zł; § 4287 – 226,67 zł; § 4289 – 13,33 
zł. Powyższe zmiany dotyczą projektu pn. „Staż u pracodawcy – profesjonalny start na rynku 
pracy” i związane są z koniecznością uzupełnienia kosztu wynagrodzenia dla nauczyciela zawodu 
– technikum ekonomicznego i technikum budowlanego (II edycja na opracowanie programu 
stażu), wynikającego ze zwiększenia stawki nauczycieli zawodu oraz zmiany faktycznej liczby 
uczniów objętych wsparciem w ramach poszczególnych zawodów, w związku z badaniem 
lekarskim stwierdzającym brak przeciwskazań zdrowotnych do odbycia stażu. Kwota z 
zaoszczędzonej kwoty kursu kadry i płace oraz szkolenia BHP.  

8. W związku z planowaną przez Starostwo Powiatowe w Nidzicy wpłatą na fundusz 
wsparcia z przeznaczeniem na sporządzenie dokumentacji zagospodarowania terenu Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy, zwiększa się plan wydatków budżetowych w 
rozdziale 75495 § 6170 w kwocie 20 000,00 zł. 

9. Na wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy zmniejsza się plan wydatków 
budżetowych w rozdziale 60014 § 4270 o kwotę 175 262,00 zł. Powyższe zmniejszenie dotyczy 
remontów pn. „Remont drogi powiatowej Nr 1603N Czarny Piec-Napiwoda” oraz „Remont drogi 
powiatowej Nr 1589N na odcinku Piątki-Olszewo”, które nie będą realizowane w 2020 r. 

 



p. Andrzej Bróździński zwrócił uwagę, żeby projekt, który będzie  zamówiony dla 
Starostwa, w przypadku niemożliwości pozyskania budynku po Gazowni, nie kolidował z 
rozbudową Starostwa.  

Starosta Marcin Paliński odpowiedział, że środki są zabezpieczane, ale chcemy się upewnić, 
czy jest możliwość pozyskania budynku po Gazowni. 

p. Elżbieta Bieniek zaznaczyła, że w przyszłym roku będą ewentualnie możliwe do 
pozyskania środki z PFRON, ale tylko 50% dofinansowania.  

Starosta Marcin Paliński dodał, że powiat w ramach tarczy otrzyma 2,5 mln zł. Był także 
pomysł, żeby do II transzy Sportowej Polski zgłosić kompleks na ul. Wyborskiej, a brakująca kwotę 
dołożyć.   

Więcej pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował wyżej przedstawiony projekt 

uchwały. 
 
Ad. VI.2.2) 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych w przedmiocie budżetu obywatelskiego Powiatu 
Nidzickiego. Wspomniała, że radni otrzymali materiały e-mailem. Dodała, że projekt jest w trakcie 
uzgodnienia z radcą prawnym. Dodany będzie zapis dotyczący RODO.  

Uwag i pytań nie było.  
Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował powyższy projekt uchwały. 
 
p. Paweł Przybyłek poinformował, że została złożona fiszka projektowa na budowę 

wiaduktu w ciągu drogi wojewódzkiej 545. Po akceptacji wniosek zostanie przekazany do 
Ministerstwa Rozwoju . 

 
p. Lech Brzozowski zapytał, czy wszystkie tory kolejowe będą remontowane, czy tylko dwa 

zostały zrobione? 
p. Paweł Przybyłek  odpowiedział, że obiecane było, że wszystkie. 
p. Lech Brzozowski wnioskował, żeby w imieniu Zarządu przygotować pismo do PKP w 

tej sprawie.  
Starosta Marcin Paliński poprosił p. Sekretarz, aby poinformowała Powiatowy Zarząd 

Dróg, żeby przygotowano pismo w tej sprawie do podpisu. 
 
Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 
Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołowała:  Starosta 
/-/ Inspektor / - / Marcin Paliński 

Małgorzata Jarka   Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Mateusz Budka 
 
 


